
Protokół nr LXVIII 

Rady Miejskiej w Mogielnicy 

Z dnia 9 grudnia 2022 r. 

 

Obrady rozpoczęto 9 grudnia 2022 o godz. 15: 00, a zakończono o godz. 15: 48 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. Sesji przewodniczył Grzegorz Michalski. 

Odczytał wniosek Burmistrza Gminy i Miasta Mogielnica o zwołanie sesji nadzwyczajnej 

oraz porządek obrad. 

Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski otworzył obrady LXVIII Sesji Rady Miejskiej 

 w Mogielnicy oraz stwierdził kworum. 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski zgłosił kandydaturę radnego Włodzimierza Wasiaka. 

 

Głosowano w sprawie: ·powołania Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnego 

Włodzimierza Wasiaka za jego zgodą. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ·ZA (13) ·Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław 

Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka Malinowska, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki, Bogdan Sawicki, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) ·Sławomir Baran, Wiesław Małek 

 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2022-2027. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2022-2027.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ·ZA (13) ·Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław 

Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka Malinowska, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki, Bogdan Sawicki, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) ·Sławomir Baran, Wiesław Małek 

 



4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

   Burmistrz Sławomir Chmielewski: Wysoka Rado, Szanowni Państwo w środku 

uzasadnienie macie taki tajemniczy zapis 21303,00 zł na zakup urządzeń fotowoltaicznych, 

lamp oświetleniowych służących zwiększeniu efektywności energetycznej. O co chodzi? 

W dniu wczorajszym pojawiła się pani skarbnik i mówi panie burmistrzu, Co zrobić ze 

środkami, które mamy z tytułu środku, które zostały przekazane na wypłatę dodatku 

węglowego i w zakresie innych źródeł ciepła. Tam macie pochyłym napisane. Odsetki, bo te 

pieniądze wpłynęły. Mamy konto oprocentowane jeszcze w tym roku, bo niestety od 1 

stycznia to już jest marzenie żebyśmy mieli jeszcze środki oprocentowane, więc urosły od tej 

kwoty przekazanej przez wojewodę 21303,00 zł. No i musi to być przeznaczone nie na 

chodnik, na nic tylko poprawę efektywności ekologicznej. No to, co nam wymieniać? No to 

wymienimy oświetlenie. No, ale to mamy wymienione. No jest problem jak zagospodarować 

te środki, więc wymyśliłem w ten sposób, że trzy lampy na Gracjanowie, jest poprawność 

efektywności ekologiczne, ponieważ światło będziesz ze słońca, więc one kosztowały 

16000,00 więc 21000,00 minus 16000,0 to pokryjemy sobie, nasze środki wrócą a ja nie 

oddam. Bo jeżeli nie wykorzystam tych środków do końca roku to będę musiał 

je zwrócić 21000,00. Odsetki pewnie jeszcze urosną do końca roku, no, ale na tę chwilę tak to 

wygląda, bo pieniądze na dodatek węglowy kapią po 300 000,00 a zapotrzebowanie jest 

podpisuje tyle zaświadczeń prawie codziennie. Proszę Państwa wymyśliłem żeby jeszcze 

dokupić jedną lampę, ale ta jedna lampa kosztowała na Gracjanowie jak tutaj mailowałem, 

sms-em z panią, o której kupowaliśmy 5400,00 a nam zostaje 21303,00 zł minus 16000,00 co 

na Gracjanowie zostaje nam 4883,00 zł, czyli 553,00 zł za mało na tą lampę. My ją kupimy 

 i trzeba będzie ją postawić. Gdzie postawić? Więc tą lampę tak wymyśliłem, że plac zabaw 

 w Dębowoli zgłaszał, że mają ciemno, mają ruchową taką lampę, tam niszczyli cały czas i co 

było spotkanie ze strażakami to panie burmistrzu postawić tu lampę. No to proponuję żeby tą 

lampę tam po prostu postawić i ona będzie ładowała się ze słońca. Tak jak na Gracjano 

wyjechałem, możecie Państwo zobaczyć jak one świecą. Wiadomo, że jest okres zimowy, 

więc krócej, ale świecą. Czy ładnie, czy nie każdy może sobie popatrzeć. Więc pani mi 

jeszcze nie odpowiedziała, więc teoretycznie może będzie ta lampa lub nie. Będę chciał tą 4 

lampę dokupić. Nie na Gracjanów tylko tam i stąd ten zabieg taki księgowy 21303,00 zł żeby 

nie zwrócić. Czyli podsumowując zrefundowałem sobie te 16000,00 zł na lampę, na 

Gracjanowie i nie całą kwotę mam na jedną lampę na Dębowoli przy tym placu zabaw z tyłu 

za remizą. Czy dadzą ten upust 553,00 zł to zobaczymy. Zakładam, że dadzą. 

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ·ZA (13) ·Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław 

Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka Malinowska, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki, Bogdan Sawicki, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) ·Sławomir Baran, Wiesław Małek 

 

5. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

 



Nie zgłoszono. 

 

6. Sprawy mieszkańców. 

 

Nie zgłoszono. 

 

7. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski zakończył obrady LXVIII Sesji Rady Miejskiej 

 w Mogielnicy. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 Protokołował   Sekretarz obrad   Przewodniczący obrad 

Grzegorz Frasoński  Włodzimierz Wasiak   Grzegorz Michalski 


